
Jaarverslag 2022  
van de Vereniging Dorpsbelangen Yde de Punt 

 

 
Bestuur: 
1.  Els Nijenhuis  voorzitter en contactpersoon MFA-overleg 
2.  Teun Meindertsma secretaris 
3.  Hans Timmer penningmeester en contactpersoon natuurterrein 
4.  Marloes Prins bestuurslid en contactpersoon volkstuinen en MFA-overleg 
5.  Wim Luinge  bestuurslid en contactpersoon volkstuinen 
6.  Janny van der Veen  bestuurslid, notulist en contactpersoon paasvuur 
7.  Sieny Koopman bestuurslid 
8.  Bonnie Hilberts bestuurslid 
 
 
 
Algemeen  
Het bestuur vergadert om de zes weken op donderdagavond in het Dorpshuis Yders Hoes, met uitzondering van  
de zomermaanden juli en augustus. Tussen door wordt soms met een kleine groep van het bestuur overlegt bij  
acties en problemen. 
 
Contacten: 
Het bestuur heeft regelmatig contact met Renate Beuglink, plattelandscoördinator van de gemeente Tynaarlo,  
het GBOT (Gezamenlijke Belangenverenigingen Overleggroep Tynaarlo)en het BOKD (Brede Overleggroep Kleine 
Kernen in Drenthe).   
Verder nemen we deel aan het gebruikersoverleg MFA Yders Hoes, hierbij zijn de directies van de basisschool en  
kinderopvang, beheerder Rudi Hofstee en twee vertegenwoordigers van de gemeente  aanwezig. 
Jaarlijks hebben we overleg met Woningcorporatie Woonborg over de huurwoningen, beleid en toewijzing.  
Enkele keren per jaar is er een informatie bijeenkomst van Commissie Regionaal Overleg (CRO) van Groningen 
Airport Eelde. Hier wordt het beleid, vliegbewegingen, klachten, toekomstplannen etc. besproken. Els heeft hierin  
zitting genomen. Twee keer per jaar is er een CRO+, dit is een openbare informatieavond bestemd voor alle 
belangstellenden rondom het vliegveld.  (Volgende CRO+ bijeenkomsten zijn op 28 mrt. en 24 okt. 2023.) 
 
Natuurterrein: 
Hans Timmer en de Natuurwerkgroep doen regelmatig onderhoudswerkzaamheden in het Natuurgebied  
achter de visplas. Een groep van 8 personen komt regelmatig de eerste zaterdag van de maand samen om te 
snoeien en op te ruimen en om in het voorjaar nestkastjes schoon te maken. 
Landschapbeheer Drenthe (LBD) is in oktober geweest om grote stukken te maaien en om enkele bomen met de 
motorzaag om te zagen.  
De landelijke Natuurwerkdag, op de eerste zaterdag van november,  werd ook  weer georganiseerd.  
We konden dit jaar 15 vrijwilligers uit Yde en De Punt verwelkomen. Ieder heeft zo zijn steentje bijgedragen door  
wandelpaden begaanbaar te maken, vogelkers te verwijderen, de bank uit de bramen te snoeien, de legakker op  
te schonen en het maaisel van LBD op te ruimen. Als dank kreeg elke vrijwilliger van Landschapsbeheer Drenthe 
een biologisch gekweekt plantje om in de tuin te planten om meer insecten aan te trekken. 
 
Volkstuincomplex:  
Op 14 februari 2022 is de jaarlijkse tuinvergadering gehouden waar afspraken, regels, ploegen en aardappelteelt  
zijn besproken. Op dit moment hebben we 11 tuinders.  
Het hele complex is opgeruimd, op de scheiding met het Bolhuisgat is een wal gemaakt. Het achterste deel en de  
wal zijn ingezaaid met een gras-kruidenmengsel. Op dit stukje grond grazen regelmatig de schapen van Wim Smit  
om het gras kort en opslagvrij te houden.  
Dit seizoen hebben we voor het eerst een tuinderdag georganiseerd. Met een hapje en drankje is het nieuwe  
tuinseizoen ingewijd en zijn alle tuintjes geploegd. 
 
 



Evenemententerrein:  
Maatschap Hofstee maait en onderhoudt het gras en de sloten rondom het terrein. De Corsovereniging teelt op 
een deel haar dahliaknollen en gebruikt daarna de bloemen voor de corsowagen.  
Stichting Activiteiten organiseert eind mei op het terrein de jaarlijkse Klassieke Brommerrace.  
 
Paasvuur: 
De paasvuurbult wordt al een aantal jaren gebouwd op het weiland van Els en Roelof Nijenhuis. In 2022 kon er na 
drie jaar weer een paasbult gebouwd worden en deze werd op 1ste Paasdag aangestoken.  
Alle kinderen kregen bij de boerderij van Els en Roelof hun netje gevuld weer terug en gingen daarna in optocht 
naar de paasbult. De kinderen van groep 7 en 8 staken, gewapend met fakkels, de bult aan. De belangstelling was  
erg groot en de stemming was opper best. 
 
MFA Yders Hoes: 
* De herinrichting van het dorpshuis Yders Hoes is afgerond in mei 2022.  
    De entree is aangepakt en wordt nu ook regelmatig gecontroleerd op rond slingerende spullen. De fotowand  
    valt goed in de smaak, regelmatig staan er mensen voor om met elkaar herinneringen op te halen. Het prikbord  
    en de boekenkastjes worden ook goed gebruikt.  
    Verder is de ingang naar de sporthal herkenbaar gemaakt door sportfiguren aan de wand, de podiumtrap  
    opgefleurd met vrolijke kussens en enkele planten en de muur van het dorpshuis aangekleed met een  
    voorstelling van het monument van het Meisje van Yde. We hebben al veel positieve reacties ontvangen.  
* De Activiteitencommissie draait nu bijna een jaar en zij hebben al leuke activiteiten georganiseerd voor jong en  
    oud. Dorpsbelangen heeft geholpen met de start en de commissie opgang geholpen met een financiële  
    bijdrage van € 750,-. De Activiteitencommissie  bestaat uit 10 personen en bevat verschillende leeftijden die  
    samen alle activiteiten organiseren. Het streven is dat alle kinderen onder de 12 jaar altijd gratis mee kunnen  
    doen met activiteiten. Volwassenen betalen wel een bijdrage. De activiteitencommissie heeft ook de  “Club van  
    Twintig” opgericht. Particulieren en bedrijven kunnen een donatie van € 20,- euro per jaar doen om de kinder- 
    activiteiten te bekostigen.  
 
Informatiepakketten nieuwe dorpsbewoners:  
Sinds enige tijd brengen we informatiepakketten naar nieuwe inwoners in Yde en De Punt. Deze pakketten  
bevatten een welkomstbrief, informatieboekje over Yde-De Punt, aanmeldingsformulier van Dorpsbelangen, 
informatieformulieren van de Sportvereniging,  IJsvereniging en Vrouwen van Nu, een Vogelvlucht met 
aanmeldingsformulier, informatie van de Basisschool en Kinderopvang en een flyer over Kinderzwefboeken in de  
MFA.  
Vele pakketten zijn al rondgebracht en daarom hebben we in het voorjaar van 2022 50 nieuwe informatieboekjes  
laten drukken om alle nieuwe inwoners op de hoogte brengen wat ons dorp biedt.  
 
Borden Firma Seasons: 
In 2022 hebben we rond de tafel gezeten met de directeur van Seasons en de bedrijvencontact functionaris van  
de gemeente Tynaarlo. Er kwamen veel klachten vanuit de Pelikaanstraat binnen over het rijden van grote 
vrachtwagens door deze smalle straat. Vaak was het millimeterwerk voor de chauffeurs en gevaarlijk voor de  
buurt.  
In het verleden zijn er afspraken gemaakt met de gemeente dat de vrachtauto’s hun aanrijroute door de 
Molenweg zouden krijgen  en de vertrekroute door de Duinstraat, maar helaas is dit verwaterd en komen ze nu 
van alle kanten Yde binnenrijden. Door al deze klachten is er actie ondernomen door de gemeente.  
Na overleg heeft Seasons routeborden laten maken om de routes duidelijk in beeld te krijgen voor de chauffeurs.  
Nu geldt:  aanrijroute via de Molenweg en vertrekroute via de Duinstraat!  
 
Dorpsbelevingsonderzoek:  
In december is er een Dorpsbelevingsonderzoek geweest. Via de BOKD kregen we de kans om mee te doen met  
dit onderzoek. Studenten van de opleiding Management van de Leefomgeving van Van Hall  Larenstein uit 
Leeuwarden hebben dit onderzoek uitgevoerd en een resultatenrapport opgemaakt.  
Er zijn 417 enquêtes uitgezet en de respons was circa 50%. De enquêtes zijn huis aan huis persoonlijk overhandigd 
en weer opgehaald door de studenten.  De respons is goed te noemen voor het aantal inwoners. 
Op woensdag 25 januari 2023 is er een presentatie geweest voor alle inwoners van Yde en De Punt. Deze 
presentatie is goed bezocht, ook wethouder Miguel Ririhena  en Winanda Hoegen van de BOKD waren hierbij 
aanwezig. Dorpsbelangen gaat de resultaten bekijken en uitwerken om zo tot een nieuwe dorpsvisie te komen, 
om  voorbereid te zijn op de toekomst.  



 
De AED’s in Yde en De Punt:  
Op woensdag 13 april heeft Stichting Snelinternet de AED met een vijfjarig onderhoudscontract overgedragen aan 
Dorpsbelangen. Deze AED heeft een plaats gekregen aan de schuur van Martin Smits, Norgerweg 172. 
In Yde hangen nu 3 AED’s die aangemeld zijn bij HartslagNu, namelijk aan de MFA en Norgerweg 172, en op  
Breukenweg 20 hangt een privé apparaat. Op De Punt is zins kort ook een AED aangemeld, deze AED hangt op 
Camping Lindehoeve.    
 
Algemeen 
* Op het speelveldje aan de Duinstraat is een Canadese Esdoorn (Maple Leaf) geplant. Het was de bedoeling om  
   hiermee in 2020 aandacht te schenken aan 75 jaar bevrijding, maar helaas werd deze activiteit afgeblazen.  
   De onthulling heeft nu op 12 mei plaats gevonden. Ab Hingstman heeft de onthulling gedaan in aanwezigheid  
   van enkele dorpsbewoners en leerlingen van groep 6, 7 en 8. Markus Rona heeft tevens een les verzorgd over  
   de WO2 voor deze kinderen.  De Esdoorn is aangeboden door Seasons. 
* Op zaterdag 2 april hebben we een zwerfafval-actie gehouden. In beide dorpen waren routes uitgezet  
   waarlangs vele vrijwilligers gewapend met prikstok en plasticzak zwerfafval gingen zoeken. De oogst was  
   ongekend. Met een aanhanger vol afval konden we ons melden bij de Milieustraat in Tynaarlo waar we  
   kosteloos het afval konden storten.  
* De Cultuurkeet van de gemeente Tynaarlo heeft in week 19 bij de MFA gestaan. De cultuurcoaches van de  
   gemeente Tynaarlo en Dorpsbelangen hadden een uitgebreid programma opgesteld voor de kinderen en  
   volwassenen van Yde en De Punt.  
 
 
We kijken terug op een goed verenigingsjaar. Financieel is de vereniging  gezond.   
We hopen dat we een goed jaar tegemoet gaan en dat we ons weer kunnen inzetten voor een mooi en leefbaar 
Yde-De Punt. 
 
 
 
 
 
 
Voorzitter Els Nijenhuis     Secretaris Teun Meindertsma 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


